
Zápis č. 11/2016 ze schůze sportovní komise 
 
Dne: 14. 9. 2016 v 19.30 hodin 
 
Přítomni: 
předseda: JUDr. Josef Moravec 
členové: Pavel Zaujec 
 Tomáš Sazima  
 Radek Hemelík 
 Luděk Černý  
 
Hosté: Milan Udržal - správce 
 
Schůzi zahájil její předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 
a) Požadavek oddílu zápasu TJ Lokomotiva Borohrádek 
b) Provoz Sokolovny 
c) Využití permanentních kartiček  
d) Hřiště na badminton 
e) Rezervační systém na sportoviště 
 
 
Požadavek oddílu zápasu TJ Lokomotiva Borohrádek 
 
Pan Radek Hemelík jakožto zástupce oddílu zápasu TJ Sokol Borohrádek požádal sportovní komisi 
o možnost využívání „půdy“ v Sokolovně v Borohrádku. Oddíl zápasu by na své náklady z této půdy 
vybudoval posilovací prostory pro svoji činnost. Vybavení posilovny by bylo zajištěno jednak 
z oddílových zdrojů, dále za pomocí sponzorů a ostatních subjektů. Sportovní komise proti novému 
využití výše uvedených prostor nemá námitek s tím, že upozorňuje na nutnost dodržování všech 
bezpečnostních opatření včetně příslušných revizí a certifikátů na nové vybavení a zařízení, které by 
byly v posilovně instalovány. 
 

 

Provoz Sokolovny 
  
S ohledem na skutečnost, že nebude zahájen další roční florbalové ligy (avizovaný konec aktivní 
činnosti florbalového oddílu), bylo dohodnuto, že florbalové mantinely budou technickými službami 
města odvezeny a skladovány v některém z objektů bývalého areálu ŽPSV. V případě pořádání 
florbalového turnaje budou tyto mantinely opět do sokolovny přivezeny. 
 
Sportovní komise doporučila a schválila obložení palubkami nejmenšího tréninkového sálu 
v sokolovně (šatna na plesy). 

Členové komise diskutovali problematiku plotu kolem sokolovny, tj. zda je praktičtější plot odstra-
nit nebo doplnit chybějící plotové díly. Sportovní komise žádá o doporučení a vyjádření stavební 
odbor města Borohrádek.  

S ohledem na narůstající poptávku z řad občanů sportovní komise žádá město Borohrádek o 
zakoupení nového pingpongového stolu do sokolovny.  
 
 
 
 



Využití permanentních kartiček  
 
Sportovní komise souhlasí s tím, že permanentní kartičky, které byly vydány brigádníkům podílejícím 
se na výstavbě antukových kurtů, bude možné využít i při sportovní činnosti v sokolovně. Při využití 
velkého sálu budou za jednu hodinu odškrtnuty na kartičce dvě políčka. 
 
Hřiště na badminton 
 
Správce Milan Udržal informoval přítomné, že již byl do sokolovny dodán stojan se sítí a 
v nejbližších dnech provede spolu s pracovníky města nalajnování hřiště dle oficiálních pravidel. 
Zahájení badmintonu se předpokládá počínaje 1. 10. 2016,  
 
 
Rezervační systém na sportoviště 
 
Vzhledem k nové sportovní disciplíně v sokolovně (viz výše) sportovním komise konstatovala 
nutnost aktualizace rezervační systém na internetových stránkách města. Je zapotřebí založit novou 
rezervaci na sokolovnu. Dále je nutné umožnit zrušení zadaných rezervací a zápis dlouhodobých 
pravidelných obsazení sportovišť oddíly (volejbal, fotbal, zápas). Tyto otázky projedná pan Zaujec a 
Moravec s Ing. Machkem. 
 
 
  
Zapsal: 
 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


